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 دفاع تمام قد رضازاده 
از آقای فساد؟

 بعــد از اتفاقات اخیر فدراســیون جهانی،  �
حســین رضــازاده در کمال حیــرت از تاماش 
آیــان دفاع و او را رئیســی زحمتکــش و پاک 
معرفــی و تأکید کــرده که چیــزی از او ندیده 
اســت. به گــزارش فــارس، حســین رضازاده 
اســتاد جملات قصار و تاریخی اســت؛ مردی 
کــه دیگر عادت کرده ایــم هرازگاهی از او چند 
جمله عجیب و حیرت انگیز بشنویم که فاصله 
چندصدکیلومتری با واقعیت دارد. ستاره بزرگ 
فوق ســنگین جهان که رکوردهایش در دسته 
۱۰۵+ کیلوگرم سال های ســال دســت نخورده 
باقی ماند و اگر بچه غول اعجوبه ای مانند لاشا 
تالاخادزه گرجــی نبود، هنوز هــم رکورد های 
جاودانــه او در وزنه برداری باقــی می ماندند، 
حالا در کســوت یک مدیر حضــور دارد و البته 
گفته هایــش هرگــز متناســب بــا جایگاهش 
نیســت. رضازاده، اما برخلاف دوران باشــکوه 
نقطــه  در  مدیریــت  دوران  در  ورزشــی اش، 
معکــوس عمل کرده و هرآنچــه اعتبار و آبرو 
در عصــر ورزشــی اندوخته، در ایــن عرصه از 
کــف داده اســت. در دوران پرفرازونشــیب و 
البته پرحاشیه مدیریت رضازاده در فدراسیون 
وزنه بــرداری از ســال ۸۸ تــا ۹۳، تصمیمات 
عجیــب و صحبت های عجیب تر از او بســیار 
برجای مانده، اما بعد از سپردن صندلی ریاست 
فدراســیون هنــوز هم بــر همان مدار ســابق 

حرکت می کند.
همین یک ســال پیش بود که رضازاده پس 
از مطرح شــدن ماجرای دوپینگی هــا و تقلیل 
ســهمیه های ایران به دو وزنه بردار در المپیک 
به واســطه تعداد فــراوان دوپینگی ها در یک 
دهه اخیــر، در یک اظهارنظــر عجیب مدعی 
شــد که فدراســیون او، پاک ترین فدراســیون 
تاریخ وزنه برداری بوده! درحالی که در لیســت 
منتشــره، غالب خاطیــان، در دوره او اقدام به 
اســتفاده از مــواد نیروزا کرده و محروم شــده 
بودند. در حقیقت رضازاده با این جمله، از واژه 

«پاک» بازتعریف دوباره ای داشت.
رضــازاده، اما حالا بعد از یک ســال دوباره 
مصاحبه کــرده و این بــار بهانــه او، تعلیق و 
اســتعفای اجبــاری تاماش آیــان، پدرخوانده 
متهم به فساد وزنه برداری جهان است؛ مردی 
 IWF که در طول نیم قــرن امپراتوری خود در
تمامــی فســاد ها و تخلفات ممکنــه را انجام 
داد و بــا ســیاهه ای از اتهامــات تکان دهنده 
روبه روست. رئیس تعلیقی فدراسیون جهانی 
پس از افتادن تشــت رســوایی اش، مجبور به 
کناره گیری شــد، اما رضازاده در کمال حیرت از 
او دفاع و او را رئیسی زحمتکش و پاک معرفی 
و تأکیــد کرده که چیزی از او ندیده اســت؛ یک 
بازتعریف دوبــاره از واژه «پاک»؛ آنچه به نظر 
می رسد رئیس سابق فدراســیون وزنه برداری 
معنــای لغوی ایــن واژه را نمی داند! رضازاده 
با دلســوزی از زحمات مدیر فاسد IWF تقدیر 
کــرده؛ درحالی کــه در دوران ریاســت تاماش 
و بنا بر شــواهد و اســناد منتشــره، تقریبا هیچ 
مدالی بــدون دوپینگ، پرداخت پول و رشــوه 
توزیع نشده است. ردپای این اظهارنظر عجیب 
و حیرت انگیــز را می توان در علاقه شــخصی 
آیان به رضــازاده دید؛ آنجا که در انتخابات دو 
 IWF دوره پیش فدراســیون کشورمان، رئیس
در یــک حرکت خلاف عــرف و غیردیپلماتیک 
از ریاســت حســین رضازاده علنــا دفاع کرد و 
همین جانبداری آشکار، عملا تکلیف انتخابات 
را مشــخص و رضــازاده جــوان را در صندلی 
ریاســت تثبیت کرد.ریشــه های ایــن علاقه به 
روابــط دوســتانه و تنگاتنگــی بازمی گردد که 
شاید منافع طرفین ایجاب می کرد؛ از سفر های 
پی درپی و مارکوپولــووار رئیس ایرانی در کنار 
آیــان و البته اتفاقاتی که از منظر مخاطبان این 
ورزش خارج مانده اســت؛ روز هایی که اعتبار، 
جایگاه و تشــخص وزنه برداری ایران زیر سوال 
رفت و در فهرست سرســپردگان قرار گرفتیم؛ 
آنچه امتــداد آن را می تــوان تا ایــن روز ها و 
همین مصاحبه اخیر دیــد. در این میان ردپای 
برخی داخلی های دیگر نیز هویداست؛ آنها که 
سال هاســت مدعی رابطه نزدیک و تنگاتنگ با 
شخص اول تشکیلات فدراسیون جهانی بودند 
و برای خوش خدمتی بــه او تمامی تحولات و 
اتفاقات داخلی را در اسرع وقت و با یک کلیک 
به سمع و نظر رئیس فاسد می رساندند تا بلکه 
از قافله جــا نمانند. آنهایی که با همین توهم، 
برای خــود خواب هایی دیده بودنــد، اما طبل 
توخالی آنها عیان شــد و ماجرا ســر از جا های 
عجیبــی درآورد. اینهــا نیــز دنباله های همین 
سرســپردگی بودند که وزنه برداری ایران را زیر 
ســوال  بردند؛ صرفا برای چند عکس یادگاری 
با رئیس فاســد که این روز ها افشا شده است.
مصاحبــه اخیر رضازاده در دفــاع از یک مدیر 
فاســد، در حقیقت دفاع از یک تخلف و فساد 
اســت که دیگر تمام جهان به آن اذعان دارند. 
ایــن روز هــا نشــان می دهد که رئیس ســابق 
فدراســیون وزنه برداری از اتفاقات تلخ پیشین 
و روز های گوشه نشــینی درس نگرفته و حتی 
همنشینی با سیاسیون هم نتوانسته به او درس 

بیاموزد.

اعلام رسمی فسخ قرارداد 
کولاکوویچ با فدراسیون والیبال

به گــزارش ایســنا، پــس از کش وقوس های  �
فراوانی که در مورد فسخ قرارداد ایگور کولاکوویچ 
با تیم ملی والیبال ایران وجود داشت،  فدراسیون 
والیبال قرارداد این مربی مونته نگرویی را رســما 
فســخ کرد. این موضوع در حالی بود که قرارداد 
کولاکوویچ تا پایــان بازی های المپیک ۲۰۲۰ بود، 
اما به دلیل تعویق ایــن رقابت ها به خاطر کرونا، 
فدراســیون والیبال ایران به همکاری خود با این 
مربی ادامه نداد. طبق اعلام فدراســیون والیبال، 
پرونــده همکاری این مربی اهــل مونته نگرو روز 
یکشــنبه، ۳۱ فروردیــن (۱۹ آوریــل) به صورت 
رسمی بســته شــد. محمدرضا داورزنی، رئیس 
فدراسیون والیبال ایران نیز دیروز دوم اردیبهشت 
پس از دریافت توافق نامه امضاشــده کولاکوویچ 
بــرای پایان همــکاری، از زحمات ایــن مربی در 
مدت همــکاری با تیم ملی والیبال ایران تشــکر 
و قدردانــی کــرد. از جملــه عناویــن مهم تیم 
ملــی والیبال ایران با هدایــت ایگور کولاکوویچ، 
قهرمانی آســیا ۲۰۱۹ تهران و قهرمانی بازی های 
آســیایی ۲۰۱۸ جاکارتاست. ســروقامتان ایران با 
هدایت کولاکوویچ ســهمیه المپیک ۲۰۲۰ توکیو 

از مسابقات چین را نیز به دست آوردند.

چراغ سبز فیفا برای پرداخت 
مطالبات ۲ بازیکن خارجی 

استقلال
احتمال اینکه فیفا از محل مطالبات باشگاه  �

اســتقلال پرداخــت بدهی این باشــگاه به دو 
بازیکــن خارجی ایــن تیم را تقبــل کند وجود 
دارد. به گزارش خبرنگار مهر، یکی از مشکلات 
بزرگــی که در ایــن مقطع پیش روی باشــگاه 
استقلال قرار دارد، بدهی های زیاد، به خصوص 
به مربیان و بازیکنان خارجی است. معضلات 
مالی از یک ســو و ســختی انتقال پول از ایران 
به کشورهای خارجی از سوی دیگر باعث شد 
تا بســیاری از مربیان و بازیکنــان خارجی این 
باشــگاه در صف طلبکاران قرار داشته باشند. 
اتفــاق خوبی که ممکــن اســت در روزهای 
پیش رو برای استقلال بیفتد، پرداخت مطالبات 
دو بازیکــن خارجــی از محــل مطالبــات این 
باشــگاه در فیفاست. بعد از رایزنی هایی که در 
این خصوص صورت گرفته اســت، فدراسیون 
جهانی فوتبال نســبت به پرداخت بدهی های 
این باشــگاه بــه دو بازیکن خارجــی این تیم 
نرمش نشان داد تا در صورت تحقق این اتفاق، 
قدری از بدهی های این باشگاه پرداخت شود.

رئیس آرامکو مالک جدید 
باشگاه نیوکاسل

روزنامه تایمز بریتانیا اعلام کرده که داســتان  �
فروش نیوکاســل به صندوق سرمایه گذاری عام 
عربســتان به پایان رســید. به گــزارش «ورزش 
ســه»، پیش از این اکثر سهام این باشگاه را طرف 
عربســتانی خریده بود. تایمز روز دوشــنبه اعلام 
کرد کارهای رســمی و امضاهای نهایی انجام و 
در اختیار مســئولان برگزاری لیگ برتر انگلستان 
گذاشته شده است. مسئولان لیگ برتر انگلستان 
ســه هفته فرصت دارند تا مســتندات را بررسی 
کرده و ســپس به طور رســمی نتیجــه را اعلام 
کنند. مبلغ این واگــذاری ۳۰۰ میلیون پوند بوده 
اســت و صندوق ســرمایه گذاری عام عربســتان 
اعلام کرده ۸۰ درصد ســهام این باشگاه متعلق 
بــه این صندوق اســت.  ۱۰ درصد ســهام دیگر 
متعلــق بــه PCP Capital متعلق بــه آماندار 
اســتاویلی و ۱۰ درصــد دیگــر هم به شــرکت

 the Reuben brothers واگذار شده است.
 یاســر الرمیــان، یکــی از اعضــای بلندپایه 
صنــدوق ســرمایه گذاری عام عربســتان، رئیس 
باشــگاه نیوکاســل خواهد بــود. او از مهم ترین 
مردان عربستان و رئیس شرکت آرامکو است. او 
علاوه بر آرامکو، پست های مهم دیگری از جمله 
عضو مجلــس امــور اقتصادی، مشــاور هیئت 
وزیــران و چند پســت کلیدی دیگــر را در اختیار 
دارد. او دارای دکترای حســابداری از دانشــگاه 
ملک فیصل، از مهم ترین دانشگاه های عربستان 

است.

ورزش

گزارش خبر
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کمیته ملی المپیک در نظر دارد انجام بازسازی سرویس های 
بهداشتی و رختکن های شماره ۱ و ۴ در ساختمان آکادمی 

خــود را از طریق مناقصه عمومی به شــرکت های واجد شــرایط و دارای تائید 
صلاحیت پیمانکاری با رتبه  های ۵ ابنیه و ۵ تاسیسات بصورت تواماً واگذار نماید. 
بدینوسیله از متقاضیان دعوت می شود برای دریافت اسناد مناقصه به سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) مراجعه نمایند.
زمان دریافت اســناد: از ساعت ۸ صبح روز چهارشــنبه مورخ ۹۹/۲/۳ 

لغایت ساعت ۱۶ روز چهارشنبه مورخ ۹۹/۲/۱۰ 
 آخریــن مهلت بارگذاری پیشــنهادات: ســاعت ۱۶ روز یکشــنبه مورخ 

 ۹۹/۲/۲۱
 زمان بازگشــایی پاکات الف و ب: ســاعت ۱۰ صبح روز دوشــنبه مورخ 

 ۹۹/۲/۲۲
 زمان بازگشایی پاکت شماره ج: ساعت ۱۴ روز چهارشنبه مورخ ۹۹/۲/۲۴ 

توهیــن، افترا، تهمت، ناســزا و جدال رســانه ای؛ 
بعید اســت این روزها که فوتبال ایران تعطیل است 
کسی به غیر از این واژه ها چیزی پیدا کند تا این رشته 
ورزشی را توصیف کند. شاید از مضرات ویروس کرونا 
و دوران قرنطینه اســت که تنش به طرز عجیبی بین 
فوتبالی ها در ایران بالا گرفته یا شاید هم وقت خالی 
آن قدر زیاد است که بشود خرده حساب های قدیمی 
را تســویه کرد؛ در اینســتاگرام که داستان امیرحسین 
مقصودلو، علــی کریمی، آرات حســینی، علی دایی 
و سوشــا مکانی به راه افتاده اســت؛ یکــی، دو نفر 
بقیه را متهم بــه خودبزرگ بینی و غــرور کرده اند و 
فالوئرهایشــان به جان هــم افتاده اند که چنین کنیم 

و چنان.
اگرچــه علی کریمــی و دایی بــا خردمندی وارد 
مســائل حاشــیه ای نشــده اند، ولی سوشــا مکانی، 
دروازه بان سابق پرســپولیس، در اینستاگرام با جمله 
«دهانتان را ببندید!» به استقبال آنهایی رفته که وارد 

کارزار «تتلو» و علی کریمی شده اند.
روی زشــت این روزهای فوتبال فقط معطوف به 
دنیای مجازی نیست؛ افشین پیروانی و امیر قلعه نویی 
هم باب تــازه ای در جدل های لفظــی، تهمت، افترا 
و توهیــن باز کرده اند که بخــش زیادی از بحث های 
امروز فوتبال ایران را مشغول به خود کرده است. این 
دو کــه پیش تر پیراهن تیم ملی را به تن کرده و حتی 
در تیــم ملی به عنوان ســرمربی و مربی کنار هم کار 
کرده اند، حالا وارد جدل های عجیبی شده اند و بحران 

به وجودآمده سرعت بیشتری گرفته است.
بگومگوهــای قلعه نویــی و پیروانی بــه بعد از 
بازی برگزارنشده ســپاهان – پرسپولیس در اصفهان 
برمی گردد؛ جایی که پیروانی از حق پرسپولیس و سه 
امتیاز کسب شــده این تیم دفاع کرد و قلعه نویی هم 
با طعنه و کنایه سعی در زیرسؤال بردن موفقیت های 
پرســپولیس داشــت. ادامه آن روند تا همین دو روز 
پیش به رادیو کشید و این بار افشین پیروانی، اتهامات 

تندی را بدون اینکه اسمی از قلعه نویی بیاورد، با کد 
و ایما و اشاره به سرمربی سپاهان نسبت داد. «اینکه 
در زمین زورشان نمی رسد شاید آنها واقعا نتوانستند. 
۱۰ امتیاز اختلاف واقعا دردآور اســت. می گویند جام 
اسنپی می گیریم. مگر ما گفتیم بازی نمی کنیم... این 
دوســت عزیزمان که در مورد من صحبت کرده بهتر 
اســت یک فلش  بک به رختکن  های خودش بزند. آیا 
او علیه السلام بوده است؟ آیا صحبت های او منطقی 
بوده است؟ ... ببینید چه بلایی سر ناصرخان حجازی 
آوردید؟ پلاکارد آوردید، روزشــمار آوردیــد. بیایید و 
ببینیــد روزهای آخر چه دل پری از این آقا داشــت... 
کسی که هشت میلیارد قرارداد دارد و دو میلیارد آفر 
قراردادش است، امســال ۱۰ میلیارد می گیرد و سال 
آینــده ۱۲ میلیارد. او وقتی نتیجــه نمی گیرد معلوم 
اســت که می آیــد و هجمه وارد می کند... دوســتی 
که می  خواهی علیه من بیانیه بنویســی، شما ببینید 
سال ۸۸ چگونه قهرمان شــدند. دروازه بان معروف 

خارجی شما که رفت چگونه قهرمان شدید؟»
جملات بالا تنها بخشــی از صحبت های افشــین 
پیروانــی خطاب به امیر قلعه نویی بود تا مشــخص 
شــود این رابطه حسابی شکراب شــده است. پیش 
از آنکه امیــر قلعه نویی به ایــن صحبت ها واکنش 
نشــان دهد، اما این کریم بوستانی، دستیار سابق امیر 
قلعه نویی بود که وارد میدان شد و اتهاماتی این بار به 
افشــین پیروانی زد. او در گفت وگو با ایلنا و در قامت 
مدافــع امیر قلعه نویی، مباحثــی را مطرح کرد تا به 
قول خودش نشــان دهد پیروانی هم ابهامات زیادی 
دارد. بوســتانی در بخشــی از ایــن صحبت ها گفت: 
«واقعیت این اســت که قلعه نویی هیچ شــناختی از 
ایشــان نداشــت و در هیچ کجا با او کار نکرده بود و 
به توصیه یک پیش کســوت - داریــوش مصطفوی 
- گــوش کرد و پیروانی را کــه تجربه ای در مربیگری 
نداشت به عنوان یکی از دســتیارانش انتخاب کرد و 
نمی دانســت که پیروانی چه خصوصیات اخلاقی ای 

دارد، یادمــان نمی رود در جلســه اول برای انتخاب 
بازیکنــان تیم ملی چه کســی لیســت تیــم ملی را 
آنلاین برای دوســتان خبرنگارش فرستاد! ... پیروانی 
به هر بهانه ای قلعه نویــی را مخاطب قرار می دهد 
و می خواهــد دعوا راه بیندازد کــه قلعه نویی هم به 
او جواب بدهد و «گنده» شــود! آقــای پیروانی با این 
اتهام هــا و حرف های بی اهمیت، گنده نمی شــوی... 
آقای پیروانی بیا و از صفحه اینســتاگرام پرسپولیس 
بگو که حدود دو ســال با آن تجــارت می کردی و از 
درآمد سرســام آور این صفحه نمی گذشــتی. بگو که 
چرا مدیرعامل سابق پرســپولیس از خانم «الف.ب» 
شــکایت کرد و چقدر دوندگی کرد که این صفحه را 
از شــما بگیرد. چرا درباره صدها میلیون تومان پولی 
که متعلق به باشــگاه پرســپولیس بود و به حساب 
شــخصی دیگران می رفــت، حرفــی نمی زنی؟ چرا 
جریان بیلبورد بزرگراه کردستان را برای پرسپولیسی ها 
توضیح نمی دهی؟ پیروانی که این قدر به افشــاگری 
علاقه دارد، بد نیســت یک بار ماجرای سرپرســتی در 
تیم ملی و داستان محرومیتش توسط کمیته اخلاق 
را تعریف کند. از خودش دفاع کند و بگوید چه شــد 

که آن حکم محرومیت سنگین برایش صادر شد؟»
فوتبالی هــا تــازه مشــغول خوانــدن ادعاهــای 
مطرح شــده از ســوی پیروانی و بوســتانی بودند که 
اســتوری اینســتاگرامی امیر قلعه نویی، روی دیگری 
از زشــتی این فوتبال را نشــان داد. او در استوری اش 
بدون اینکه اشاره ای به جریان های رخ داده شده کند، 
متنی نوشــت که مشخصا پاسخ صحبت های افشین 
پیروانی بود؛ متنی که البته پر از الفاظ عجیب وغریب 
بود. «چو بیشــه تهی ماند از نره شــیر / شــغالان به 
بیشه درآیند دلیر...». چیزی از انتشار این استوری هم 
نگذشــته بود که مسئولان باشگاه سپاهان خبر دادند 
امیــر قلعه نویی از افشــین پیروانی شــکایت خواهد 
کرد. با آن بیانیه باشــگاه ســپاهان به نظر همه چیز 
داشــت به پایان می رســید که عصر روز گذشته پای 

پیمان معادی، بازیگر ســینمای ایران هم به داستان 
قلعه نویی و پیروانی باز شــد تــا در این هیاهو، طرف 
امیر قلعه نویی را بگیرد. او با انتشار تصویری قدیمی 
از مرحوم ناصر حجازی که کنــارش امیر قلعه نویی 
جوان ایستاده بود، به نوعی طرف قلعه نویی را گرفت 
تا پاســخ بخشی از صحبت های پیروانی را که مدعی 
شــده بود حجازی دل پری از قلعه نویی داشت داده 

باشد...
اخلاق چه می شود؟

راه افتــادن چنیــن رویکــرد عجیبــی در فوتبال 
این روزهــای ایران شــاید چندان عجیب نباشــد؛ این 
اولین بار نیســت که قدیمی هــای فوتبال به جان هم 
می افتند؛ همین چند هفته قبل بود که پیش کسوتان 
دو تیم استقلال و پرسپولیس رودرروی هم ایستادند 
و همدیگــر را ســاواکی و چریک و تــوده ای خطاب 
کردند. تجربــه هم ثابت کرده آخرین بار نخواهد بود، 
ولی مورد عجیب درباره آن دســته از فوتبالی هاست 
که همیشــه ســعی کرده اند خودشــان را جنتلمن 
نشــان دهند؛ آنهایی کــه همــواره دم از احترام به 
رقیب و پیش کسوت می زنند، خودشان را بچه هیئتی 
می داننــد، ولی وقتــش که برســد، تهمت هایی نثار 
همدیگر می کنند که واژه جنتلمن، معنی غریبی پیدا 

می کند!
 به غیر از این موضوع، باید از منظر دیگری هم به 
این مباحث نگاه کــرد؛ در این بین ادعاهای زیادی؛ از 
تبانی گرفته تا فســاد و روابط پشت پرده مطرح شده 
اســت. چطور مباحث قدیمی حالا رو شده و پیش تر 
به صورت جدی عنوان نشده است؟ آیا برای ادعاهای 
مطرح شــده مدرکی هم وجود دارد؟ اگر بله، چطور 
رسیدگی به این اتهامات که بعضا سنگین و کمرشکن 
است هنوز نتیجه ای نداده و اگر خیر، چطور می شود 
به راحتی، چند نفر که دست برقضا ادعای زیادی هم 
دارند، به راحتی می توانند به طرف مقابل اتهام بزنند 

و ناسزا بگویند؟ آیا قانون برای آنها متفاوت است؟

جنتلمن ها توهین نمی کنند!

شرق: بانوان ورزشــکار ایرانی در حالی تاکنون هشت سهمیه حضور در 
بازی هــای المپیک ۲۰۲۱ توکیو را به دســت آورده اند کــه هنوز هم این 
امیــدواری وجود دارد، که بتوانند بر تعداد ســهمیه های خود در ســایر 
رشــته ها اضافه کنند، به خصوص اینکه تعویق یک سال ونیمه بازی های 
المپیک، فرصتی اســتثنایی را پیش روی آنها قرار داده تا بتوانند با تمرین 
و اردوهای بیشــتر، بهترین بهره را از اتفــاق به وجودآمده ببرند. یکی از 
رشته هایی که انتظار آن می رود تا زنان برای المپیک توکیو، کسب سهمیه 
کنند. رشــته  موفق تکواندو است که بی شک باید گفت سهم عمده ای از 
افتخارات ورزش بانوان کشور را باید به نام آن زد؛ از مدال آوری در میادین 
آســیایی و جهانی گرفته تــا افتخارآفرینی کیمیا علیــزاده در بازی های 
المپیک.دختــران تکوانــدوکار در حالــی آماده شــرکت در رقابت های 
انتخابــی المپیک می شــدند که با آمدن ویروس کرونــا برنامه های آنها 
هم به هم ریخت. این ورزشــکاران طبق برنامه قرار بود خردادماه جاری 
راهی اردن شــوند تا در مسابقات انتخابی المپیک حاضر شوند. حالا اما 
شــرایط برای آنها مانند بقیه ملی پوشان رقم خورده و مجبور هستند در 
خانه تمرین کنند.مهرو کمرانی، ســرمربی تیم 
ملی تکواندوی بانوان، دراین باره به «شــرق» 
می گوید: «درســت اســت که ویــروس کرونا 
خیلی اتفاقات بدی را بــه وجود آورده، اما ما 
آن را در مــورد تیم ملــی تکواندوی بانوان به 
فال نیک می گیریم. البته باید به این نکته اشاره 
کنم که طبق برنامه داشتیم خیلی خوب جلو 
می رفتیم و بچه ها را به آمادگی رسانده بودیم 
که اردیبهشت ماه در رقابت های قهرمانی آسیا 
شــرکت کنیــم و بعد از آن هــم خردادماه به 
انتخابی المپیک برویم. اما به هرحال با تعویق 
المپیک، شــرایط طوری شده که زمان بیشتری 
داریم و می توانیم استعدادهای بیشتری را به 
اردوهــا دعوت کنیم تا در نهایت با دو انتخاب 
خوب برای کســب ســهمیه المپیک بجنگیم. 
اردوهای ما تا ۲۴ اسفند ادامه داشت و بعد از 
تعطیلی ها، بلافاصله کار را به صورت مجازی 
شــروع کردیم و به ملی پوشان برنامه دادیم تا 

در خانه تمریناتشان را انجام دهند که مبادا با افت مواجه شوند. خدا را 
شکر الان همه چیز خوب است و مشکلی در کارمان ایجاد نشده. آنهایی 
که در خانه هایشان فضای تمرین، مثل زیرزمین دارند، تاتامی گذاشته اند 
و تمرین می کنند. بیشتری ها هم با هماهنگی مدیران اداره ورزش استان 
خود، باشــگاه خصوصی اجاره کرده اند و در محیط ســالم و بهداشــتی 

تمرین می کنند».
از آنجــا که بانوان تکواندوکار ایرانی در رده بندی جهانی فدراســیون 
تکوانــدو، جایگاه بالایــی ندارند، تنها می توانند شــانس خــود را برای 
کســب ســهمیه المپیک از طریق رقابت های قاره ای امتحــان کنند. در 
این رقابت ها هر کشــور می تواند دو ســهمیه از چهار وزن موجود را به 
دست آورد؛ سهمیه ای که فقط به نفر قهرمان آن وزن می رسد. کمرانی 
درخصــوص حضور نماینده های ایــران در مســابقات انتخابی المپیک 
توضیح می دهد: «اسامی نفراتی را که قرار است در انتخابی شرکت کنند 
فعــلا نمی توانیم اعلام کنیم. در مورد یــک وزن تصمیمات را گرفتیم و 
مشخص است نماینده مان چه کسی است. در مورد وزن دیگر هم تقریبا 
مطمئن هستیم، اما چون زمان بندی مسابقات تغییر کرده و ما هم خیلی 
تا المپیک وقت داریم، فعلا نمی خواهیم چیزی را اعلام کنیم. همان طور 
کــه گفتم، تعویق المپیک این شــانس را به ما داده کــه روی بچه های 
دیگر هم مانور بدهیم. فعلا منتظر هستیم زمان مسابقات مشخص شود. 

ان شاءاالله بتوانیم به هر دو سهمیه برسیم».
برای المپیک ۲۰۱۶ ریودوژانیرو، کیمیا علیزاده تنها نماینده تکواندوی 

ایــران در این بازی ها بود کــه با حضور در رقابت های قاره ای و کســب 
عنوان قهرمانی، سهمیه المپیک را به دست آورد. کیمیا در ریو به عنوان 
نخستین زن ایرانی، توانســت در بازی های المپیک صاحب مدال (برنز) 
شــود. برای ایــن دوره از بازی هــای المپیک اما کیمیا دیگــر در ترکیب 
تیم ملــی تکواندوی زنان حضور ندارد. او چنــدی پیش خیلی ناگهانی 
مهاجرت کرد و گفــت دیگر نمی خواهد برای تیم ملی ایران مبارزه کند. 
این اقدام علیزاده در حالی بود که او توانســته بود به همراه تیم میکس، 

سهمیه المپیک توکیو را به دست آورد.
سرمربی تیم ملی تکواندوی زنان در واکنش به اینکه آیا خلأ علیزاده 
را در تیمــش حس می کند یــا خیر، می گوید: «کیمیا یک اســطوره بود. 
بازیکنی بود که در بدترین شــرایط جسمی با داشتن آسیب دیدگی، تلاش 
کــرد تا مدال جهان و المپیک را بگیرد. ما نمی توانیم به ســادگی از کنار 
این موضوع عبور کنیم. او بانوی تاریخ ســاز ورزش ایران بوده و همیشه 
برای ما عزیز اســت. او انگیزه زیادی به دختران تکواندوکار داد. اما خب 
به هرحال او متأهل است و همســرش تصمیم گرفت که از ایران بروند. 
اگر به خــود کیمیا بود، این کار را نمی کرد، چراکه کیمیا همین چندوقت 
پیش سهمیه میکس تیمی را گرفت. اگر می خواست مهاجرت کند، اصلا 
در این رقابت ها شــرکت نمی کرد تا برای ســهمیه تلاش کند. امیدوارم 
هرجا که هست موفق باشــد. مطمئنا ما استعدادهای زیادی داریم، اما 
اینکــه یک نفر بیاید با اولیــن حضور در تیم ملی جوانــان، مدال بگیرد 
کار هر کســی نیست. امیدوارم ملی پوشان ما بتوانند به خودباوری ای که 

کیمیا داشت برسند».
علیزاده چندماهی می شود که در آلمان است و آنجا زندگی می کند. 
او در نشســتی خبری که با حمایت فدراســیون تکواندوی آلمان برگزار 
کرد، گفت که می خواهد از این پس زیر نظر پرچم این کشور در مسابقات 
حضور پیــدا کند. اگرچه تغییــر ملیت ورزشــکاران پروتکل های خاص 
خودش را دارد، اما گفته می شــود باید حداقل یک بازه زمانی سه ســاله 
از آن بگذرد، اما بااین حــال احتمالاتی وجود دارد مبنی بر اینکه علیزاده 
شــانس حضور در المپیــک ۲۰۲۱ توکیو را با پرچم کمیتــه بین المللی 
المپیک داشته باشد. کمرانی دراین باره ادامه داد: «دورادور از کیمیا خبر 
دارم. امیدوارم هرکجا هســت سلامت باشد. آن طور که می دانم، او دارد 
تمریناتش را انجام می دهد. امیدوارم اگر تکواندو را دوست دارد، شرایط 

برای حضورش در المپیک مهیا شود».

 مهرو کمرانی، سرمربی تیم ملی تکواندوی ایران:
امیدوارم کیمیا علیزاده به المپیک برسد
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